

TABLETOP 4 IN A ROW

Instructions:

1. Set up the Game. Slide out the vertical board, stand up straight and side back into locked horizontal position.
2. Select whether to use the red or black checkers. Whoever chooses the black pieces goes first, and red follows.
3. Each player will drop in one checker piece at a time.
4. To win you must connect 4 of your colored checker pieces in a row, horizontally, vertically or diagonally. If all the slots are filled, ending in a stalemate.
5. Cleaning up the game is very easy, lift the board out of its locked position to make the pieces drop out of the board.

WARNING: CHOKING HAZARD – Small parts.

Not for children under 3 years.

TABLETOP 4 DANS UNE RANGÉE

Instructions:

1. Configurez le jeu. Faites glisser la planche verticale, tenez-vous droit et retenez le côté en position horizontale verrouillée.
2. Sélectionnez s'il faut utiliser les dames rouges ou noires. Celui qui choisit les pièces noires passe en premier, et le rouge suit.
3. Chaque joueur déposera une pièce de pion à la fois.
4. Pour gagner, vous devez connecter 4 de vos pièces de damier coloré dans une rangée, horizontalement, verticalement ou en diagonale. Si toutes les fentes sont remplies, se terminant dans une impasse.
5. Nettoyage du jeu est très facile, soulever le conseil hors de sa position verrouillée pour faire tomber les pièces de la carte.

AVERTISSEMENT: CHOKING HAZARD - Petites pièces.

Pas pour les enfants de moins de 3 ans.

